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Møtereferat  

 

Deltakere: Frode Fjeldsbø, Pål Larsson, Dag Tveit, Espen Aaserud Karlsen, Marit Høie, 
Astrid Førli, Torbjørn Fjermestad, Magnar Mæland, Frank Oftedal, Ellinor 
Madland, Unn Birkeland, André Andreassen 

Forfall:  

Referent: Inger Marie Refsland Voll Gjesdal kommune 

Gjelder: Referat fra møte i politisk ledergruppe 07.01.21 

Møtedato: 07.01.2021  Møtetid: 17:00 Møtested: Teams 

 
 

Vår ref. Dato 
21/00010-2 07.01.2021 
 
 
Agenda: 

 
Presentasjon av kommunedirektør Pål Larsson 
Pål Larsson presenterte seg selv. Presentasjon av politikerne som er representert i politisk 
ledergruppe.  
 
Orientering om smitte og  lokale smitteverntiltak 
Barneskole og barnehage fungerer godt på skjerpet gult nivå. Krevende med fravær fra voksne. 
Helsestasjon, PPT og barnevern er i tilnærmet normal drift.  
Smittesporere – jobber med å få flere personer på plass.  
Flyktningetjeneste og ungdomsskole drives på rødt nivå.  
Kulturskolen har avlyst gruppeundervisning.  
Ungdomshuset er blitt heldigitale. 
Idrett – unntak for toppidretten som følger nasjonale retningslinjer.   
Mange ansatte er på hjemmekontor.  
 
Solås bo- og rehabiliteringssenter – hadde smitte hos en ansatt.  
De ansatte gjorde en kjempejobb og håndterte situasjonen veldig bra. 
 
Så langt i 2021 har det vært lave smittetall.  
 
Beredskapsledelsen har hyppige møter og en har også ofte møter med jærkommunene.  
 
Luftveislegevakten på Klepp – felles for Gjesdal, Sandnes, Klepp, Time og Hå. 
Stort trykk på testing, utvidet åpningstidene fra 9-21. Fremdeles god kapasitet. Tester nå ca 
1000 tester pr. dag. Totalt har de gjennomført 60 000 tester. Godt samarbeid mellom 
kommunene.  
 
Vaksinering 
Det er en egen gruppe som jobber med dette. Fremdeles usikkerhet rundt hvor mange doser en 
mottar. En samarbeider også med fastlegene rundt dette arbeidet.   
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Hendelse Nilsabakken 
Kommunen var tidlig på saken, beredskapsledelsen samlet seg kjapt. Hovedfokus var å ivareta 
de berørte.  
 
Regionalt samarbeid om næringsutvikling 
Orientering om situasjonen etter at Greater Stavanger er lagt ned ved næringssjef André 
Andreassen. Se vedlagte presentasjon.  
Sandnes, Sola og Stavanger skal de neste to årene gjennomføre et pilotprosjekt. Gjesdal er 
involvert via et regionalt næringsforum.  
En større del av arbeidet flyttes nå ut i kommunene.  
 
Hva betyr dette for Gjesdal?  
Den nye modellen vil kreve mer av Gjesdal, men viktig at vi er på og er synlige.  
 
Andre regionale samarbeid 

- Europakontoret  
- Region Stavanger 
- Suleskarveien 
- Lysefjorden utvikling 
- Skape.no – vårt organ for etablererveiledning 
- «Næring på Jæren» - regelmessige treff blant næringssjefene på Jæren 

 
Lokalt næringssambeid 

- Næringsforeningen  
- Møtepunkt Skurve 

 
Kort vei fra næringslivet og inn til kommunen.  
 
Budsjettmidler medlemskap Greater Stavanger 
Budsjettert med 500 000 til medlemskap i Greater Stavanger, grunnet forpliktelse til 
medlemskap. Disse midlene kan nå omprioriteres.  
 
Gloppedalsura: 
Det jobbes med å søke om midler til skoging i Gloppedalsura. Samarbeid med Bjerkreim 
kommune og Magma Geopark.  
 
Vurderer å ha opp en sak til politisk behandling hvor næring i Gjesdal drøftes.  
 
Delegeringsreglement og saksbehandlingsreglement 
 
Ordfører gikk gjennom enkelte av forslagene til endring i delegerings- og 
saksbehandlingsreglementet. 
 
Info ved ordfører og kommunedirektør 
 
E39: 
Før jul var det kjør sakte-aksjon på E39 ved Ålgård.  
Stortinget har i statsbudsjettet en merknad hvor det åpnes for forskuttering til E39 
 
Bypakken: 
Strever med å få kostandene ned under forutsetningene som ligger i pakken.  
 
Fylkesvei 450 langs Bergsura: 
Varsling av planoppstart er sendt ut.  
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Politiske møter: 
Disse vil mest sannsynlig avholdes på Teams.  
 
Felles skogforvaltning: 
Kommer som en ny sak til behandling. En del kommuner har signalisert at de vil trekke seg fra 
samarbeidet.  
 
Gilja vindkraft: 
Ligger fremdeles til ankebehandling i departementet. Gilja vindkraft har fått utsatt frist til å svare 
opp ut måneden.  
 
Fyrverkeri: 
Det kommer en sak om lokal forskrift om fyrverikeri til utvalg for kultur og samfunn i løpet av 
året.  
 
Møteplan: 
Kommunestyret 29.3.21 flyttes til 22.3.21. 
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